
                                            PROTOKÓŁ                                                          

posiedzenia  Komisji  Budżetu  i  Finansów,  Komisji  Oświaty  i  Spraw 

Społecznych, Komisji Rewizyjnej,  Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa z dnia 13 maja 2011 r.

1. Po  zakończeniu  nadzwyczajnej  sesji  Rady  Gminy  Czernica,  Komisje 

Rady  spotkały  się  na  kolejnym  posiedzeniu,  aby  dokończyć  omawianie 

programu posiedzenia z 10 maja 2011 r. Obrady otworzył Przewodniczący Rady, 

w których uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji.

2. Komisje zapoznały się z wykonaniem budżetu Gminy Czernica za 2010 

rok. Dane  dot. wykonania dochodów i wydatków budżetu Gminy Czernica za 

2010 rok przedstawiła i omówiła p. Skarbnik.

Zostały  również  przedstawione  wnioski  poszczególnych  Komisji  Rady   dot. 

wykonania budżetu, do których ustosunkowała się p. Skarbnik i Wójt Gminy.

Wnioski te dotyczyły:

– kosztów  utrzymania  autobusu  szkolnego  i  wynagrodzenia  kierowcy  tego 

autobusu,

– remontu budynku dla GOPS w Czernicy,

– wydatków na remont świetlicy w Wojnowicach,

– zakupu tlucznia,

– remontu schodów w szkole w Kamieńcu Wr..

W trakcie dalszej dyskusji Komisje wysunęły następujące wnioski:

1/  zamieścić w BIP-e Urzędu Gminy zapytania ofertowe Urzędu i jednostek 

organizacyjnych gminy na różne prace,

2/  w  Biuletynie  Informacyjnym  Gminy  jedną  stronę  Biuletynu  poświęcić 

poszczególnemu  sołectwu Gminy.

Wykonanie  budżetu  Gminy  Czernica  za  2010  r.  zostanie  zaopiniowane  na 

kolejnym  posiedzeniu  Komisji  Rady  po  dokładnym  zapoznaniu  się  z 

wykonaniem budżetu jednostek oganizacyjnych gminy.

2.   Komisje  rozdzieliły  środki przeznaczone w budżecie  Gminy Czernica na 



2011 rok na festyny.

Rada w budżecie  Gminy  Czernica  na 2011 r.  zatwierdziła  na festyny kwotę 

40.000 zł.

W trakcie dyskusji Komisje postanowiły, aby kwotę tę podzielić w następujący 

sposób:

- 10.000 zł przeznaczyć na festyn SAMI SWOI w Dobrzykowicach,

- 30.000 zł podzielić po równo na 12 sołectw ( 2 500 zł na sołectwo).

Za  przyjęciem  powyższego  głosowało  6  radnych,  2  –  przeciw,  4  radnych 

wstrzymało się od głosu.

3. Komisje zaopiniowały projekt zmian budżetu Gminy Czernica na 2011 

rok,  który  przedstawiła  i  omówiła  p.  Skarbnik  –  stanowi  on  załącznik  do 

protokołu.

W trakcie dyskusji Komisje przedstawiły następujące wnioski:

a/   zaplanować  w  budżecie  Gminy  na  2011  rok   wykonanie  wiat 

przystankowych  w Gajkowie i Jeszkowicach,

b/     przedstawić Radzie dane dot. zaawansowania prac przy utwardzeniach i 

oświetleniach dróg na terenie Gminy.

Radna Halina Popiołek zapytała, czy Przewodniczący Rady miał prawo odebrać 

jej głos, gdy chciała zadać pytanie?

Projekt  zmian  budżetu  Gminy  na  2011 rok został  zaopiniowany  pozytywnie 

większością głosów.

4. Komisje  zaopiniowały  projekt  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  wsi  Kamieniec  Wrocławski,  który  przedstawił  p.  Arkadiusz 

Drajczyk – pracownik Urzędu Gminy ds. planowania przestrzennego.

Poinformował, że poprzedni plan został zaskarżony przez Wojewodę ze względu 

na  niezgodność  ze  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 

przestrzennego Gminy.

Teren objęty planem obejmuje obszar 140 ha, w tym drogi -  5 ha i 4 ha pod 

cmentarz komunalny.

p. Piotr Golus wyjaśnił, że jest koncepcja programowa cmentarza. Na początku 



należy podnieść  teren cmentarza  na 0,5 – 1 metra i wykonać drogę dojazdową 

od ul. Kolejowej.

Ponadto Wójt Gminy poinformował, że dodatkowe 2,5 ha terenu pod cmentarz 

zostanie  przejęte  od  Agencji  w  późniejszym  czasie,  gdy  zagospodarowany 

będzie przejęty już teren. W projekcie planu grunty te są zaplanowane na zieleń 

cmentarną.

Przedstawiony  projekt  mpzp  wsi  Kamieniec  Wr.  Komisje  zaopiniowały 

pozytywnie – stanowi on zał. nr 2 do protokołu.

5.   Na tym Przewodniczący Rady zamknął obrady Komisji.    

                                                                                   Protokołowała

                                                                                 Barbara Listwan


